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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatási, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. május 11. (csütörtök) napján 14 óra 15 perckor Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli, nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök; 

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Móra Viktória bizottsági tag; 
 

Távolmaradását jelezte:  Mácsik Henrietta bizottsági tag; 
     Horváth Ferenc bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     Majnay Gábor osztályvezető; 
     dr. Horváth Annamária köznevelési referens; 

Kovács Klaudia adminisztrátor; 
 

Meghívottak:    Hollendusné Bíró Anett intézményvezető; 
Csirkéné Vass Szilvia, a Közalkalmazotti Tanács 
képviselője; 

     Demjén Ferenc Zoltán elnök; 
     Eördögh Péter elnök; 
     Majkut Milán elnök 
 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 3 bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 14 óra 
15 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Mácsik Henrietta és Horváth Ferenc előre jelezte, hogy nem tud részt 

venni a mai ülésen. A napirendeket és a meghívót mindenki megkapta, kérdezem a 

képviselőtársaimat, hogy van-e ezzel kapcsolatban észrevételük, kiegészítő javaslat?  

 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nekem csak annyi észrevételem lenne, hogy 

szükségeltetik egy szavazás arról, hogy a mai ülésnek ki legyen a jegyzőkönyvhitelesítője. 

 

Murvai Árpád elnök: Móra Viktóriát javasolom. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a jegyzőkönyvhitelesítő személyére vonatkozó javaslatot, 

amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Murvai Árpád elnök: Aki a kiküldött napirendet ebben a formában, ilyen napirendi pontokkal 

elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 

 

NAPIREND 

1.napirendi pont: 
A Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda vezetői beosztására benyújtott pályázat  
(31. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Hollendusné Bíró Anett intézményvezető 
          Csirkéné Vass Szilvia Közalkalmazotti Tanács képviselője 
 
2.napirendi pont: 
Az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendje  
(30. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
3.napirendi pont: 
A 2022/2023. nevelési év értékelésének szempontjai  
(29. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
4.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület  
(37. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Eördögh Péter elnök 
 
5.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fanatix Mountain Bike Club Szekszárd  
(36. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Demjén Ferenc Zoltán elnök 
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6.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló az Ifjúsági Unió Szekszárd Egyesület  
(35. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Majkut Milán elnök 
 
___________________________________________________________________________ 

 
1.napirendi pont: 
A Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda vezetői beosztására benyújtott pályázat  
(31. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Hollendusné Bíró Anett intézményvezető 
          Csirkéné Vass Szilvia Közalkalmazotti Tanács képviselője 
 
Murvai Árpád elnök: Az érintett személy, a pályázat beküldője nem kérte a zárt tárgyalást, 

ezért nyílt ülésen tárgyaljuk ezt a napirendi pontot. Nagy szeretettel köszöntöm mindhármunk 

nevében Hollendusné Bíró Anett asszonyt, aki intézményvezető jelenleg is, és Csirkéné Vass 

Szilviát, a Közalkalmazotti Tanács képviseletében, köszönöm, hogy eljöttek. Kaptunk egy 

nagyon szép, példás, tartalmas, kellő reménnyel feltöltött pályázatot. Én rövid pedagógus 

pályafutásom során, a 40 év alatt néhányat forgattam, de azt kell mondjam, kevés ilyen 

igényesen és széles látókörrel megfogalmazott pályázatot olvashattam, bírálhattam. Felkérem 

az intézményvezető asszonyt, hogy ha van még szóbeli gondolata, azt tegye közzé. Köszönöm 

szépen. 

 

Hollendusné Bíró Anett intézményvezető: Nagyon szépen köszönöm ezeket a kedves, 

elismerő szavakat. Igazán jól esik. Biztos, hogy egy ilyen pályamű megírásához azért sokféle 

látószög szükséges. Igyekeztem az eddigi tapasztalataimra hagyatkozni, 10 éve vezetem ezt az 

intézmény egységet, azalatt sok minden történt, sok közös élmény, sok közös munka során 

elért eredmény van mögöttünk, amire büszke vagyok és a csapatunkra természetesen, mert a 

vezetés soha nem egy egyéni vállalás, hanem mindig egy csapat koordinálása, egy közösségbe 

való beilleszkedés, illetve irányítás. Én szeretem a kollegáimat, büszke vagyok rájuk, mert 

igazából mindegyikük egy színes egyéniség, több lábon állnak, többféle szakmai végzettségük 

van, ami nyilván az ő érdemük és amiben én is támogatom őket, és ez azért nagyszerű, mert 

mindenki a maga kompetenciáinak megfelelően tudja beleadni önmagát ebbe a közös 

csapatmunkába. Én reménykedem abban, hogy a személyi változásaink ellenére, ami ugye az 

élethez hozzátartozik, hogy ki milyen élethelyzetbe kerül, költözik, családi állapotában történik 

változás, bármi, hogy az újonnan érkezők is azt a személyiséget követik, amit mi az értékeink 

meghatározásánál kitűztünk, és ezen vagyunk mindannyian. A testületünk nagy része 40 

fölötti, akkor még nagyon szerényen, aranyosan fogalmaztam, de vagyunk idősebbek is és a 
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fiatalon érkező kollegákat szeretnénk bevezetni a mi hagyományrendszerünkbe, mindannyian 

így gondolkodunk és közösen ezen dolgozunk.  

 

Murvai Árpád elnök: Szilvia, a Közalkalmazotti Tanács képviselőjeként szintén 

megfogalmazott gondolatokat, ezek támogató jellegű gondolatok voltak és nem csak az 

tetszett, hogy egy markáns állásfoglalás, illetve vélemény közvetítés volt ez, hanem 100%-osan 

támogatta a pályázat tartalmát, illetve a pályázatot beadó személyt. Ez nagyon szép. 

Megkérdezném, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Csirkéné Vass Szilvia, a Közalkalmazotti Tanács képviselője: Különösebben nincsen. 

Köszönöm szépen a meghívást, hogy itt lehetek és hogy szót kaptam. Én csak összefoglalva 

annyit szeretnék mondani, hogy a mai világban egy olyan típusú vezető, mint amilyen Anett, 

tehát a vezetési stílusa, ami nem csak emberileg, hanem szakmailag is helyénvaló, és 

szakmailag is felnézünk rá, úgy gondolom, hogy ritka. Anett a demokratikus elveket képviseli, 

ami számunkra nagyon fontos, hiszen nem mindegy, hogy milyen munkahelyre megyünk be 

dolgozni. Mind a klímateremtő képessége, mind a vezetési stílusa, az értékelési rendszere, az 

elismerő szavai, ezek mind olyan motiválóan hatnak a testületre, hogy valószínűleg ezért is 

szavazott mindenki egyöntetűen az Anett pályázatára, még úgy is, hogy mi egy szavazással, 

tehát lehetőség volt a másik fajtára is, de mindenki mondta, hogy ők támogatják, úgyhogy 

bízunk a kedvező elbírálásban, és mind a szakmai célok alapján, mind pedig a vezetési stílusa 

alapján az Anett mellett állunk.  

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Tisztelettel kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése? 

Nekem lenne egy olyan kérdésem, rövid, határozott választ várna, hogy a 2023-as 

beiskolázással kapcsolatban mi a meglátása? Tudjuk, hogy mint általában minden magyar 

város, így Szekszárd is „gyerekhiánnyal” küzd. Hogyan látja az intézményvezető asszony a 23-

as beiskolázást? 

 

Hollendusné Bíró Anett intézményvezető: Igazából 56 gyermekünk megy el iskolába, és 

majdnem ugyanennyi gyermeket tudtunk a helyükre felvenni, tehát gyakorlatilag most így 

szintben vagyunk. Az óvodai beíratás látható, hogy nem túl fényes sehol, a városban és más 

településeken is gondot okoz, tehát a gyerekek száma, születési aránya csökkent. Én bízom 

abban, hogy majd az úgynevezett CSOK-os gyerekek megérkeznek előbb-utóbb a rendszerbe 

és kicsit telítettebb lesz a lehetőség. Az is egy tapasztalat, hogy nem olyan régen érzékelhető, 

hogy nagyon nagy a vándorlás. Azelőtt nem volt jellemző ez, nyilván a megélhetési 

szempontok az elsődlegesek, amik ebben őket arra késztetik, hogy költözzenek egyik 

településről a másikra. Most már az óvodai beíratás óta is 8 gyermeket vettem fel, tehát ezek 

a létszám adatok gyakorlatilag napról napra változnak, és ez így is lesz egészen szeptemberig. 

Jönnek is, mennek is, de most zömében azt érzékelem, hogy valakik utólagosan ébrednek fel, 

vannak olyanok is, akik egyáltalán nem veszik figyelembe azt, hogy mi a szabályozás, és mikor 
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van a fenntartó által kihirdetett felvétel hivatalosan. Ők azt gondolják, hogy ők jönnek, amikor 

akarnak, és ez sajnos tényleg így van. Egyszer csak beállít egy család 2-3 gyerekkel és azonnali 

elhelyezést kérnek, de állunk elébe, vannak szabad kapacitásaink, és szívesen fogadjuk az 

érkezőket.  

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Hozzászólása van-e valakinek?  

 

Móra Viktória bizottsági tag: Én csak az elismerésemet szeretném kifejezni, részben azért, 

mert olvasva a pályázatot, fantasztikus anyag. A lányom óvodapedagógusnak tanul, és tényleg 

az volt bennem, hogy ezt neki látnia kell. A Közalkalmazotti Tanács írása fantasztikus, annyi 

mindent ki lehetne belőle emelni, a szeretet, ahogy mondta az összetartást, tényleg mindegyik 

mondatából. De nem csak az, hanem a kvalitása is minta számunkra, tehát tényleg én ezt 

olvasva azt gondoltam, hogy neki ezt el kell olvasnia, hogy milyen legyen ez a gyerek, ha 

egyszer óvodapedagógus lesz, akkor mire törekedjen a munkája során. Ezt el akartam 

mondani, hogy nekem ez volt az első gondolatom ezzel. Nagy szeretettel gratulálok a 

csodálatos pályázathoz, és további jó munkát kívánok.  

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Én csak röviden. Nagyon tetszik a problémamegoldó 

szemlélet. Nagyon tetszik, hogy a pályázati anyag 42-43. stb. oldalán tetszik írni, hogy a 

pályázatíró olyan személélettel rendelkezik, ami sokkal szélesebb körű, mint a saját köpenye 

alá tartozó intézetek szemlélete. Ami nagyon ritkán olvasható, az a pedagógus pályán 

dolgozók kiégése elleni küzdelem vagy a lehetőségek keresése és megoldása. Nagyon szépen 

köszönöm, hogy ezeket így belefogalmazta, mert nagyon jól esett, és a következő 

generációnak biztos, hogy egy jó fogódzkodó lehet. A Szilvia által szignált anyaghoz annyit 

szeretnék mondani, hogy a stílus nélkülözhetetlen egy vezetőnél, és ma sajnos ilyen helyen az 

a stílus, hogy nincs stílus. Köszönöm szépen. Ha nincs több hozzászólás, ha megengeditek, 

felolvasnék egy határozati javaslatot, melyről majd szavazzatok. Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága javasolja a Közgyűlésnek, 

hogy 2023. augusztus 1-től 2028. július 31-ig ismét Hollendusné Bíró Anettet bízza meg a 

Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda vezetésével. Ez kerül majd a legközelebbi közgyűlés elé. Aki 

ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

35-1 2023. (V.11.) határozata 
a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda vezetői beosztására benyújtott pályázatról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága javasolja a közgyűlésnek, hogy 2023. augusztus 1-jétől 2028. július 31-ig ismét 
Hollendusné Bíró Anettet bízza meg a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda vezetésével. 
 
Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke  
 

2.napirendi pont: 
Az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendje  
(30. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Gondolom, megkaptátok az anyagot, elolvastátok. Van-e valakinek 

kérdése, észrevétele? Nem látok kérdést. Vélemény, hozzászólás? Részemről is csak annyi, 

hogy ez mindig jól szokott működni, és nagyon jól meg van szervezve. Kérem, hogy aki a 

határozati javaslatban szereplő sorokat elfogadja, legyen szíves kézfelemeléssel jelezze.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

36/2023. (V.11.) határozata 
az óvodák vezetőinek nyári ügyeleti rendjéről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. az önkormányzat fenntartásában működő óvodák vezetőinek az alábbi szerdai 
napokat javasolja 2023. nyári ügyeleti napjaik meghatározására délelőtt 900-1200 
óráig: 

 

 2023. június 21. 

 2023. július 5. 

 2023. július 19. 

 2023. augusztus 2. 

 2023. augusztus 16.  
 

Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 
2. felhívja az intézmények vezetőit, hogy ügyeleti rendjüket (időpont, helyszín, ügyeletes 

neve) küldjék meg a Humán Osztályra. 
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Határidő:  2023. június 7. 
Felelős:  intézményvezetők 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  
 
3.napirendi pont: 
A 2022/2023. nevelési év értékelésének szempontjai  
(29. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Ez is egy Humán Osztály által szerkesztett és összeállított anyag. Kinek 

van kérdése az anyaggal kapcsolatban? Nem látok kérdést. Hozzászólás? Én ezt korrektnek 

tartom és jónak, jól szerkesztettnek. Köszönöm szépen a munkát. Aki elfogadja a 2022/2023. 

nevelési év értékelésének szempontjait, amelyet megkaptunk, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

37/2023. (V.11.) határozata 
a 2022/2023. nevelési év értékelésének szempontjairól 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 85. § (2) bekezdése alapján, 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 6. alpontjában kapott átruházott 
jogkörében eljárva 
 

1. a 2022/2023. nevelési év értékelésének szempontjait a határozat melléklete szerint 

elfogadja;  

 
Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 
2. felhívja az óvodák vezetőit, hogy beszámolójukat az elfogadott szempontsor és 

táblázatok alapján készítsék el. 

 
Határidő:  2023. július 10. 
Felelős:  intézményvezetők 
  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  

 

4.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület  
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(37. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Eördögh Péter elnök 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Gábort kérdezem, hogy látom, új referensünk van. Nem vesz 

részt az ülésen?  

 

Majnay Gábor osztályvezető: Részt vett volna az ülésen, de el kellett menjen sajnos. Nyilván 

jött volna, be is mutattuk volna.  

 

Murvai Árpád elnök: Elnök úr, köszönjük szépen a benyújtott írásbeli anyagot, és az a 

kérdésem, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Eördögh Péter elnök: Igen, annyival szeretném kiegészíteni, hogy nagyon szépen köszönjük az 

önkormányzatnak a támogatást. Nagyon nagy segítség az egyesületnek, illetve az 

eredményességünket ez nagyban befolyásolja a jövőben is, ez a kapott támogatás. Külön meg 

szeretném köszönni Faragó Zsolt képviselő úrnak a segítséget, amiért Balassa Nikolett 

ügyében eljárt, aki az utánpótlás nemzeti válogatott tagjaként ki tudott jutni az Európa-

bajnokságra, és ott bronzérmes helyezést ért el.  

 

Murvai Árpád elnök: Ehhez kapcsolódó kérdésem, hogy megtalálta-e önöket a Népújság 

újságírója. 

 

Eördögh Péter elnök: Igen.  

 

Murvai Árpád elnök: Egy-egy ilyen tehetség „megfaragása, felépítése” hány év munkája 

lehet? 

 

Eördögh Péter elnök: Nagyon változik az adott versenyző adottságaitól, képességeitől, de ez 

több év általában. Minimum 3, hogy ringbe tudjon lépni, itt nagyban függ a mentális 

állóképességétől is, hogy hogy viseli a versenykörülményeket, hiszen nagyon sokszor van az, 

hogy bemérlegel, és este 10 órakor kerül sorra, és akkor kell neki kőkeményen teljesítenie a 

ringben, sokszor több ellenfél ellen. Most is hétvégén megyünk, jövő hétvégén is, úgyhogy 

megyünk végig az egész versenyszezonon. Bele kell kapaszkodjanak a srácok keményen, ez 

nagyon durva sportág, bele kell kapaszkodjanak a dolgokba. Szakmai szempontból is ez egy 

gyorsasági erőállóképességi sportág, tehát mind a 3 motorikus képesség fejlesztésére szükség 

van, és ehhez jön a többi, a mentális állóképesség stb.  

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Gratulálunk a 3. helyhez. Örülünk, hogy a bizottságunk 

felfedezte, hogy itt egy nagy lehetőség van arra, hogy egy ilyen fiatal tehetséget támogassunk, 
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úgyhogy így tovább. Különösen, hogy kislány, az azóta is megdöbbentő nekem, remélem 

otthon minden rendben van. Tényleg nagyon kemény sportág, amit űztök, és az, hogy ezt így 

fiataloknak meg lehet tanítani és ki tudjátok emelni már ilyen fiatalon, az a maximális edzői és 

vezetői odafigyelés. Így tovább. Örülünk, hogy segítséget nyújt az a kis pénz, amit tudunk 

támogatásként adni, és hogy így nyilatkoztok, hogy megtolja kicsit a szekeret. Remélhetőleg 

majd jól beindul ez a szekér. 

 

Eördögh Péter elnök: Köszönjük, nekünk ez nagyon nagy segítség minden évben.  

 

Murvai Árpád elnök: Személy szerint én is megköszönöm, hogy észrevette, hogy segítségünk 

megérkezett, és hogy jelezte felénk, hogy jó helyre érkezett. Ha nincs más hozzászólás, akkor 

a határozati javaslatot felolvasnám. Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság jóváhagyja a 

Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület szakmai beszámolóját, megköszöni az egyesület eddig 

végzett munkáját és nagyon sok sikert kíván, valamint részünkről támogatási lehetőséget a 

következő feladatokhoz, rendezvényekhez, versenyekhez. Egyben felhívom az elnök úr 

figyelmét, hogy keresse a lehetőséget más csatornákról érkező támogatásokra. Köszönöm 

szépen. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

38/2023. (V.11.) határozata 
Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

5.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fanatix Mountain Bike Club Szekszárd  
(36. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Demjén Ferenc Zoltán elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Demjén Ferenc Zoltán urat köszöntjük itt a sorainkban nagy szeretettel. 

Köszönöm szépen a beszámolót, és halljuk, hogy van-e néhány gondolatod. 

 

Demjén Ferenc Zoltán elnök: A beszámoló óta le is zajlott az első sikeres megnyitó 

rendezvényünk az újonnan átadott BMX Freestyle parkban. A célközönséget többé kevésbé 

elértük, ugyanis, mint a beszámolóban is látszik, hogy mindenképpen szeretnénk az 

utánpótlásra fókuszálni. Ezek a sportok, ezek az életformák magukkal hozzák azt, hogy azért 

egy fiatalabb test, egy fiatalabb elme sokkal könnyebben és gyorsabban tudja venni a lapot. 

Mi már lassan átadjuk a stafétát, de ahhoz, hogy ezt meg tudjuk valósítani, előbb meg kellett 

ezeket a pályákat valósítanunk. Ehhez is, és az elnyert támogatáshoz is nagyon nagy 

köszönettel fordulunk a bizottság felé, ugyanis enélkül az idei év sokkal nehezebb lett volna, 

majdhogynem kivitelezhetetlen, mivel a 3 darab bringapályán, amit országos támogatásból 

építettünk fel, a MAKETUSZ mind a 3-on kötelez minket, mint üzemeltető egyesületet évi 2 

darab ingyenes rendezvény lebonyolítására, mely ugye jelentős anyagi terheket ró ki egy ilyen 

civil szervezetre. Pozitívum ugyan, hogy ezzel kapcsolatosan a toborzás igen jól áll, ugyanis 

folyamatosan bővül az egyesületi taglétszám, az aktív taglétszám, és a fiatal korosztályból 

egyre több szülő íratja be a gyermekét. Most már átléptük a 30-as számot, tehát jövő héttől 

már 31 taggal funkcionálunk, és a triáledzésen most már 1 hónapja tartanak is, nagy 

sikerekkel, kicsit váltakozó létszámmal, általában 4-5 gyermekkel, ami egyébként jó is, ugyanis 

az edző kollega jelezte, hogy ez az a mennyiség. Mivel ez egy egyéni specifikus sport, 

mindenkivel külön kell foglalkozni, nincsenek keretrendszerek, nincsenek kötelező feladatok, 

amiket végig lehetne hajtatni velük, így nagyon jó, hogy limitált létszámmal is tudunk a mint 

említett bizottsági támogatásnak köszönhetően működni, és ennek hála az egyesület végül 

hozott egy döntést, hogy amíg a támogatási keret ezt lehetővé teszi, addig ingyenesen 

szeretnénk ezeket az egyesületi edzéseket megtartani. Felmerült ugyanis, hogy finoman 

szólva, kicsit ódzkodnak a szülők és a gyermekek ettől a sporttól, tekintve, hogy jelentős anyagi 

kiadásokkal bír, már csak a felszerelés maga. Így ezt megkönnyítve, úgy láttuk hasznosnak, 

hogy akkor próbálkozzunk meg azzal, hogy ingyenesen megtartjuk ezt, és a támogatási 

összegből fedezzük nyilvánvalóan az ebből adódó edzői, adminisztrációs költségeket, illetőleg 
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eszközbeszerzéseket, mert, hogy kerékpárra is egyre nagyobb az igény, így lehet, hogy kicsit 

át fogjuk strukturálni a költségvetésünket az év során. Meglátjuk, attól függően, hogy milyen 

mennyiségű edzést tudunk megtartani. Nyilvánvalóan a cél az a minél több gyereknek minél 

több edzés, de én azt gondolom, mi ezt megvitattuk, mint egyesületi vezetők, büszkén 

mondhatom, hogy nagyon szívesen lemondunk az edzői honoráriumunkról abban az esetben, 

ha ezt az összeget át tudjuk strukturálni egy olyan eszközbeszerzésbe, ami ezt előre mozgatja, 

tehát akár egy újabb kerékpár megszerzése, akár a fotocellás időmérő rendszer, amit 

említettem, annak az üzemeltetéséhez eszköz stb. A BMX Freestyle és Pumptrack edzések a 

jövő héten megindulnak, oda is meg van már a 3-4 gyermek, amit nagyon nagy örömmel és 

izgatottsággal várunk, mivel ez egy teljesen induló forma itt a városban. Legutoljára, mikor ez 

az extrémsport élet működött, azért az erős 6-10 éve volt, én akkor még ennek, mint aktív 

sportoló voltam részese, és ezek a feltételek, amiket most mi az egyesületünk által próbálunk 

biztosítani, ezek nem léteztek, tehát nem volt hova csatlakozni, nem voltak ilyen minőségű, 

volumenű pályák, úgyhogy most nagy örömmel és nagy odaadással igyekszünk ezt az idei 

évben kinöveszteni és egyre több gyermeket ideboronálni.  

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt gondolom, hogy bizottságunk egyik nagy sikere, amit ezzel a 

ti kerékpáregyesületetekkel meg tudtunk valósítani és tényleg nagyon jó érzés látni azt, hogy 

egy elfojtásban lévő és ilyen lehetőségekhez mérten nagyon kevés helyen űzhető sportágat 

így feléleszt a bizottság támogatása és nyilván a közgyűlési is, hiszen ezek a pályázatok 

közgyűlési döntések voltak. Hétvégén kint voltam a nyitón, azt hiszem, egyedül képviseltem 

bizottságunkat, elnök úr kérte, hogy menjek mindenképpen, amúgy is kellett volna a 

kisfiammal. Tényleg nagyon tetszett, az is tetszett, hogy élőben láthattam, hogy annak a 

biciklinek mekkora behúzó ereje van, hogy ha tudnak adni egyet, amit kipróbálhat. Minden 

gyerek ki akarta próbálni a biciklit és mondták, hogy nyugodtan, ott van az az egyesületi. 

Azokat a felcsillanó gyerekszemeket érdemes lett volna látni, hogy most én tényleg ráülhetek? 

Egyáltalán elképzelésük volt, hogy hogy működik ez, szörnyű tekerni ezt a biciklit, eleve nem 

lehet leülni és hosszabbak a pedálok, meg nincs kontrafék. Burkoltan megkaptam a jelzést, 

hogy ez nem nekünk való sport nélkül elkezdeni, valóban a gyerekeknek, de ott fültanúja 

voltam, hogy egy kedves barátomnak a fia azonnal becsekkolt, hogy megy. Tényleg látványos, 

nagyon örültem, hogy ide tudtátok csalni a Krausz Kristófot. 

 

Demjén Ferenc Zoltán elnök: Kristóf az egyesületünk versenyzője, egyébként aktív versenyzői 

állományunk is van, kicsit szegényes, kevesebb az a korosztály nálunk, aki még ezt aktívan 

tudja csinálni, de Kristóf egyébként a legnevesebb és legaktívabb. Az ideje most egy kicsit 

átalakul, mert a magyar válogatotti keretszerződéssel nem vagyunk teljesen megelégedve és 

sajnos kisebb problémákba ütköztünk a kerékpáros szövetséggel és az olimpiai bizottsággal 

egyaránt, de ezt igyekszünk orvosolni, ők is nyitottak felénk. Kell találnunk egy közös nevezőt. 

Kristóf 16 éves még csak és a szülei nevelték ki erre a szintre és próbálják ezt valahogyan 

összeboronálni a válogatotti kerettagsággal, amelynek azért igen szigorú megkötései vannak. 
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Én megpróbálom ezt letárgyalni az ő nevükben, mint felelős vezető. Reméljük sikerülni fog, 

ugyanis Kristóf, azt azért elmondanám, hogy nem szekszárdi, hanem paksi versenyzőnk, de 

gyakran jár a szekszárdi pályára, tekintettel arra, hogy Pakson sincs ilyen pálya még. Továbbra 

is vezeti a Bellana a BMX Freestyle Park sportágban a magyarországi pontokat, tehát őneki van 

jelenleg a legtöbb egyéni pontja, mely aztán az olimpiai kvalifikációhoz lesz majd nagyon 

fontos. Bízunk benne, hogy sikerül ezt idén gyarapítani, de ha nem, akkor sem leszünk 

Kristófban csalódottak, mert amit eddig is elért, az is egy hatalmas eredmény. Szeretném 

megőrizni ezeknek a sportoknak a szabadságrészét, azért ezek egy elég urbánus, szabadabb 

közegből származó sportok, nem szeretnénk ezt elnyomni, hanem ezt szeretnénk erősíteni és 

gyarapítani a fiatalokban, hogy jó itt lenni, jó ez a város, alkalmas erre és jöjjenek, és akkor 

űzzük együtt ezeket a sportokat.  

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Örülök annak, hogy nagyobbat léptünk, mint Paks, mert nekik 

nincsen, és annak is, hogy ekkora lendülettel, ennyire tényleg meglátszik rajtatok, hogy 

támogatta a bizottságunk pénzzel. Ha jól értettem, egy kérdésemre válaszoltál is, megkaptuk 

Scherer Tamástól azt az igazolást, hogy lehet, hogy ő most ismerte fel, mi viszont benneteket 

ismerünk jobban 19 óta, hogy a kerékpár szakosztályban benne vagytok ti is, tehát ugyanúgy 

kerékpáros, akkor 4 kerékpár egyesület, akkor nem tudom, mit akart a Tamás.  

 

Demjén Ferenc Zoltán elnök: A Magyar Kerékpáros Szövetségnek tagegyesülete vagyunk 

természetesen, ez országos. Idén sajnos nem tudtunk a Junior OB-ba becsatlakozni, ugyanis 

az a cél ezzel a pályával, hogy a Junior Országos Bajnokságnak ez egy állomása legyen. Már 

jóval előre leszervezték az idei állomásokat, ez le is zajlott egyébként április hónapban, 

tekintve, hogy elég sok másik verseny lesz, de bízunk benne, hogy jövő évben itt is tartunk már 

Junior Országos Bajnokságot. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ebben az irányban nagyon bízunk mi is, és nagyon sok sikert 

kívánunk, és reméljük, hogy működni fog.  

 

Murvai Árpád elnök: Részemről annyi, hogy megint csak jó volt hallani, hogy érdemes volt 

bármilyen ellenszél vagy bármilyen nehézség ellen dolgozni. Köszönjük szépen. 

 

Demjén Ferenc Zoltán elnök: Mi is köszönjük még egyszer.  

 

Murvai Árpád elnök: Ha nincs több hozzászólás és kérdés, akkor ismertetném a határozati 

javaslatot, melyben az áll, hogy az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság jóváhagyja a Fanatix 

Mountain Bike Club Szekszárd szakmai beszámolóját szóbeli kiegészítéssel együtt 

természetesen, és megköszöni az eddig végzett munkát. A jövőbeni tervekhez sok sikert 

kívánunk, részünkről, amit lehet, továbbra is támogatásként megadjuk, de ezzel együtt kérem, 
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hogy minden lehetőséget ragadjatok meg, hogy támogatókat, támogatást szerezzetek és 

tényleg sok sikert kívánunk a köszönetünk mellett.  

 

Demjén Ferenc Zoltán elnök: Mi köszönjük még egyszer nagyon szépen. Folyamatban van 

egyébként egy újabb pályázatunk már, egy országos szintű támogatási pályázat. 

 

Murvai Árpád elnök: A bizottság tagjai közül, aki egyetért a határozati javaslattal, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

39/2023. (V.11.) határozata 
a Fanatix Mountain Bike Club Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. a Fanatix Mountain Bike Club Szekszárd szakmai beszámolóját az ülésen elhangzott 
kiegészítésekkel jóváhagyja. 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

6.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló az Ifjúsági Unió Szekszárd Egyesület  
(35. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
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Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Majkut Milán elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Szeretettel köszöntöm Majkut Milán elnök urat. Tisztelettel kérdezem, 

hogy az igényes bemutatkozó anyag mellett van-e szóbeli kiegészítése. 

 

Majkut Milán elnök: Köszönöm szépen. Néhány szót mondanék csak. Igyekeztünk a 

beszámolót nem csak kimondottan a Bartina túrára fókuszálni, amit ugye a bizottság 

nagylelkűen támogat már több éve, hanem egyéb tevékenységünket is bemutatni. Látszik is a 

beszámolóból, hogy a tavalyi év pandémiás év volt, akkor még viszonylag alacsony volt a 

létszám a túrán, 1250 fő, idén ez már 1700 fölé ment szerencsére, tehát most már a pandémiát 

követően kezdünk magunkhoz térni. Azt már előre jelzem, hogy a jövő évben viszont 

januárban a 25., tehát jubileumi Bartina túrát fogunk rendezni, úgyhogy erre mindenképpen 

valami nagy attrakcióval készülünk majd. Mivel nem egy profi szervezői gárda vagyunk, tehát 

nem ez a fő foglalkozásunk, ezt mind önkéntesen, mindenféle juttatás nélkül csináljuk, 

rengeteg időt, energiát beleölve, ezért is nagyon jó ez a támogatás, amit még egyszer 

köszönök a bizottságnak, hiszen ezzel próbáljuk a lehető legalacsonyabb áron a nevezési 

díjakat, hogy minél több embernek elérhető legyen. Azt gondolom, hogy ez a túrázás egy olyan 

sport, amihez nem kell nagy befektetés, bárki számára elérhető. Ha valami kérdés van, nagyon 

szívesen próbálok válaszolni. Köszönöm szépen még egyszer a támogatást.  

 

Murvai Árpád elnök: Van-e kérdés?  

 

Móra Viktória bizottsági tag: Két kérdésem is van. Az egyik, az egyesület tagjairól esetleg egy 

pár mondatot, hogy ha tudna mondani, a taglétszámról. A másik pedig, hogy magam is túrázó 

vagyok és miért változtatták meg a helyszínt? Biztos nyilván meg volt az oka, csak hogy én nem 

tudom.  

 

Majkut Milán elnök: A pandémia alatt ugye mindenféle zárt helyszínt mellőztünk, sokáig az V. 

Iskola volt a rajt-cél helyszíne. Azt a pandémia alatt nem tudtuk alkalmazni, akkor teljesen 

áttértünk elektronikus érintésre, akár a rajt-cél, meg a többi pontnál is. Az idei évben viszont 

az iskola már nem is volt szabad, tehát nem kaptuk meg, így kényszerűségből, SOS alapon 

valami helyszínt kellett keresni, és ezért jobb híján most a Gyűszű Birtokra esett a választás. 

Nyilván a jövő évi, a nagy rendezvényre semmiképpen nem szeretnénk azt igénybe venni, 

tehát látjuk a hátrányait, szűkösségeit, úgyhogy ez a része nem vált be igazából. A létszámunk 

olyan 95 fő körül alakul, pont most, jövő vasárnap lesz az éves rendes taggyűlésünk, ahol ezt 

a létszámot próbáljuk majd letisztázni, mert elég sok alvó tagunk van. A reális létszám olyan 

50-60 körül fog alakulni, akik tényleg aktívan részt is vesznek a munkákban, és egyébként, ha 

ez már szóba került, most pont elnökségváltás lesz. Az 5 év letelt, új elnökség lesz, úgyhogy 

meglátjuk, de én azt gondolom, hogy az új elnökség is viszi tovább ezt a vonalat, ami eddig is 

volt. 
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Murvai Árpád elnök: Köszönjük szépen. Van-e még kérdés, hozzászólás? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Csak annyi a hozzászólásom, hogy nyilván nagy réteget 

mozgathat meg ez a túrázás. Nagyon fontos dolognak tartom, egy olyan alapvető mozgásra 

kényszeríti és készteti a lakosságot, hogy remélem, hogy sokkal nagyobb hangsúlyt tudtok adni 

majd az elő beharangozásnak és nagyon jók a létszámok. Remélem, hogy több ilyen 

rendezvényetek is követi majd ezt, hiszen azért van alkalmas területünk. Egy nagyon szép 

helyen lakunk, itt aztán tényleg lehet barangolni, felismerni helyeket, és hogy ha megfelelő 

túrához van kötve, akkor azt gondolom, hogy ugyanúgy népszerűsíti az egyesületet, így ez által 

vélhetően több szponzort is találtok, mert rengeteg embert mozgat meg. Ez egy jó vonal, 

mozogjon Szekszárd lakossága, akkor egészséges marad.  

 

Majkut Milán elnök: Egyetértünk. Köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Az én rövid hozzászólásom az lenne, hogy használjuk ki azt, hogy még 

zöld környezetünk van, keressük a zöldekkel a kapcsolatot, a lehetőségeket, és tényleg minél 

több fiatalban erőltetni a természet szeretetét, megláttatni velük a természet szépségét, és 

bevonni őket ebbe, egyébként a jövőért felelős tevékenységbe. Én nagyon köszönöm, hogy 

Szekszárd város lakóit megörvendeztetik ezekkel a rendezvényekkel, tegyék ezt sokszor és 

sokáig. Jövőre arra odafigyelünk, hogy 25. lesz. Köszönöm szépen. Ha nincs más hozzászólás, 

akkor ismertetném a határozati javaslatot. Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságunk jóváhagyja 

az Ifjúsági Unió Szekszárd Sportegyesület szakmai beszámolóját a szóbeli kiegészítéssel együtt 

és megköszöni az egyesületnek az eddig végzett munkáját. Kívánjuk, hogy a jövőbeni tervei 

megvalósuljanak, és felhívjuk a figyelmét az elnök úrnak szintén, hogy keresse a lehetőséget 

minél több támogató bevonására. Aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

40/2023. (V.11.) határozata 
az Ifjúsági Unió Szekszárd Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. az Ifjúsági Unió Szekszárd szakmai beszámolóját az ülésen elhangzott kiegészítésekkel 
jóváhagyja. 
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Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Nagyon szépen köszönjük, hogy elküldte a beszámolót és itt is volt 

személyesen. Köszönjük szépen. Egyúttal köszönöm mindenkinek az ülésen való részvételt. 

 

 
További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 14 óra 55 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 
 

Móra Viktória 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

 

 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


